
Fra: Borgmesteren for BUF  

Sendt: 4. oktober 2021 15:05 

Til: XXXXXXXXXXX 

Emne: SV: BUU møde 22. september punk 9 stk 6 

 

Kære XXXXXXXXXXX og forældre til børn på Blågård Skole 

  

Tak for jeres brev om jeres opfattelsen af dagligdagen på Blågård Skoles KKFO og input i forbindelse med 

Børne- og Ungdomsudvalgets behandling af sagen den 22. september. Som I nok allerede ved, så tog 

udvalget sagen om, at Blågård Skoles KKFO fortsætter sin midlertidige ordning med KKFO på to matrikler i 

stedet for på tre atrikler til efterret i g. Det betyder, at KKFO’e  fortsætter på Capella og på Blågård 
Skole i 2021/22. 

  

Jeg bliver glad for at læse, at jeres børn gerne vil på fritidshjem og kommer hjem og er glade, og jeg er enig 

med jer i, at det kræver høj faglighed at skabe et godt fritidspædagogisk tilbud til børnene efter skole. Der 

søges i øjeblikket både en ny leder og pædagoger til KKFO’e , og jeg håber, at I vil tage godt i od de  og 
samarbejde med de nye kræfter om at skabe et rigtig godt tilbud til jeres børn.  

  

Og tak for jeres øvrige i put til, hvorda  vi sa e  ka  styrke KKFO’e . Det søger jeg for at for idle videre 
til forvaltningen, så de er bekendte med jeres synspunkter i forhold til det videre arbejde. 

  

Tak for at I tog jer tid til at skrive til mig.  

 
Venlig hilsen 
 
Jesper Christensen 
Børne- og ungdomsborgmester 
_____________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE 

Børne- og Ungdomsforvaltningen 
 
Københavns Rådhus 
1599 København V 
Telefon  +45 33 66 20 00 
E-mail: borgmester@buf.kk.dk 
www.kk.dk 

 

Fra: XXXXXXXXXXX 

Sendt: 19. september 2021 20:12 

Til: Anna Maria Hede Christensen (Borgerrepræsentationen) <Anna_Maria_Hede_Christensen@kk.dk>; 

Gorm Gunnarsen (Borgerrepræsentationen) <Gorm_Gunnarsen@kk.dk>; Helle Bonnesen 

(Borgerrepræsentationen) <Helle_Bonnesen@kk.dk>; Jens-Kristian Lütken (Borgerrepræsentationen) 

<Jens-Kristian_Lutken@kk.dk>; Jes Vissing Tiedemann (Borgerrepræsentationen) 

<Jes_Vissing_Tiedemann@kk.dk>; Borgmesteren for BUF <borgmester@buf.kk.dk>; Klaus Mygind 

(Borgerrepræsentationen) <Klaus_Mygind@kk.dk>; Knud Holt Nielsen (Borgerrepræsentationen) 

<Knud_Holt_Nielsen@kk.dk>; Laura Rosenvinge (Borgerrepræsentationen) <Laura_Rosenvinge@kk.dk>; 

Niko Grünfeld (Borgerrepræsentationen) <Niko_Grunfeld@kk.dk>; Sofie Seidenfaden 

(Borgerrepræsentationen) <Sofie_Seidenfaden@kk.dk> 

Emne: BUU møde 22. september punk 9 stk 6 

 

Kære BUU 
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Vi er en lille gruppe forældre, som også gerne vil vise jer, at vi bakker op om skolen og KKFOen på 

blågårdskole. 

 

Venlig hilsen 

XXXXXXXXXXX  

XXXXXXXXXXX  

E-mail XXXXXXXXXXX 

 



Kære politikere i BUF 

 

Vi kan se, at I allerede har modtaget nogle skrivelser omkring KKFOen på blågårdskole. Derfor tænker vi, at I 
også skulle høre vores opfattelse af dagligdagen på Blågårdskole KKFO. Vi er en gruppe forældre som har 
haft børn på Cappella, blågård og Murergården – så alle har tidligere oplevet de tre matrikler som KKFOen 
bestod af. Og som ikke ser en løsning i, at murergården igen bliver en del af KKFOen.  

KKFOen har siden 2016 været organiseret på tre matrikler og børnene har været fordelt imellem dem. Det 
er vores oplevelse, at forældrene på de forskellige matrikler har været glade for tilbuddet. Vi forstår godt, 
at nogle har været glade for det mindre tilbud i Murergården (og på Cappella), men det er ikke 
ensbetydende med, at tilbuddet på Blågård har været dårligt, fordi det er større. 

Vi har oplevet at vores børn skulle lande ovenpå en tid med opdeling under Corona, som også har påvirket 
deres leg og udfoldelse på KKFOen. Derfor har det været godt at opleve, at de nu igen kan blande sig med 
både deres egen årgang men også på tværs af årgangene. Nogle af os kan se, at vores klassefællesskab er 
blevet styrket af, at børnene ikke længere er sendt ud på tre matrikler. Vi kan også se, at nogle børn faktisk 
formår at have venskaber på tværs af årgangene, men at det tager tid, fordi de under Corona kun har måtte 
være i klasserne.  

Når det er sagt, så kan vi også se, at det kræver høj faglighed at få landet det små i det store. Det kan 
opleves kaotisk at komme ind på skolens matrikel om eftermiddagen, når man har været vant til noget 
småt. Vi oplever dog børn som gerne vil på fritidshjem og i skole, børn som kommer hjem og er glade.  
KKFOen har heldigvis stillingsopslag oppe efter flere pædagoger og en ny leder, der skal være med til at 
styrke KKFOen. Men vi tænker også, at I som politikere kan være med til at give os og personalet ro på, så vi 
sammen kan opbygge et godt fritidstilbud.  

Vi vil også gerne påpege, at det Fritidstilbud der har været henover sommer ikke har været godt nok, den 
pågældende leder er dog ikke længere leder på KKFOen, og derfor håber vi på, at børnene og os forældre 
vil opleve en markant forandring her. 

Her er nogle af de punkter, som vi tænker, at Vi (forældre, Ledelse, Personale og jer som politikere) 
sammen kan gøre for at løfte Blågårdskolens KKFO til et højkvalitetstilbud til vores børn. 

 

Det små i det store – det store i det små 

Alle børn har godt af mentalt at sige farvel til skolen og god dag til et fritidstilbud. Det kan være svært når 
KKFO og skole er på den samme matrikel, men hvis vi fik midler til evt. en ny indretning af KKFOen og dens 
lokaler, nye farver på væggen gerne graffiti eller andet som ikke indikere skole og læring. Så ville det kunne 
løfte en del af det. Der skal være tydelige rum til værksteder og leg, hvor børnene ved, hvad de kan bruge 
dem til.   

Men Vi ved også, at skolen skal ombygges, og her kunne man jo se på den lille bygning, hvor der nu er 
0.klasser og garderobe, hvis der blev lavet en ekstra etage ovenpå den bygning, så ville vi have endnu et 
område til fritid. Og selvom ombygningen står for døren, så ville en smule maling gøre en kæmpe stor 
forskel nu og her. 



Vi kunne også drømme om at matriklerne fik nemmere adgang til hinanden så alle børn kan nyde godt af 
Capellas legeplads og bålmad – vi ved godt, at tanken er, at børnene langsomt skal kunne bevæge sig 
imellem matriklerne – men en sti fra skolen igennem Assistent kirkegården vil klart gøre det nemmere. 

Hygiejne 

Dette gælder ikke kun på KKFOen men også skolen, der er møgbeskidt. Vi kunne håbe på, at de ekstra 
midler fra Corona blev videreført. Det kunne også være rart, hvis der blev gjort rent når børnene gik hjem, 
så gammel mælk og tis ikke lå til næste morgen. Det ville klart gøre en forskel for miljøet på både skole og 
KKFO, det er også rarere som barn at lege i et miljø som ikke lugter som Roskildefestivallen. 

Vi forventer ikke et svar på vores henvendelse, men henvendelsen må gerne ses som en opfordring til, 
hvordan vi sammen kan styrke KKFOen. 

Venlig hilsen 
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